
 

 

 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Carina Erlandsson 

Hissarna på Kevinge serviceboende kommer under våren och sommaren att renoveras. Det innebär 

att de kommer vara avstängda i 8–9 veckor, olika datum för olika trapphus. Datumen överlappar 

förvisso varandra. Nu har det inte det så stor betydelse, då det inte går att använda hissen i 

trapphuset bredvid, finns ingen möjlighet gå mellan trapphusen annat än på källarplanet och ev. 

högst upp. Så problemet kvarstår trots allt. 

Hjälp med sopor och återvinning kommer ske två dagar per vecka på givna datum. Leverans av 

måltider från restaurangen kommer vara möjligt liksom hemleverans av matvaror. 

Men möjlighet att komma ner till gården och njuta både av vår- och sommarväder liksom gemenskap 

med grannar kommer inte vara möjligt. 

Vår fråga är: 

Hur har kommunen tänkt lösa detta? Kan väl inte vara meningen att de boende ska behöva 

vara inlåsta under så lång tid. 

 

Anette Jellve, Socialdemokraterna 

 


